
 

Zápis z jednání finančního výboru 
 

 

Číslo jednání:   03/2023 

Datum konání:  6.3.2023 

Přítomni:   Ing. Ondřej Žídek, prof. Ing. Pavel Jan, Ph.D., Jiří Šebek,  

                          Mgr. Josef Beránek, Martin Nagy 

 

Omluveni:   Mgr. Kateřina Lodrová, Dita Stronová,  

Hosté:    Richard Stára, Ing. Zdeněk Vavruška 

 

 

Návrh programu  

1. Zahájení 
2. Schválení programu a určení ověřovatele (kontrola usnášeníschopnosti) 
3. Kontrola dosavadních RO 
4. Plán kontrol 2023 – stanovení témat 
5. Různé a diskuse 
6. Závěr 

 
 
 
 
K bodu č. 1) 
Schůzi finančního výboru zahájil předseda Ing. Ondřej Žídek v 17:08 hod., kdy přivítal 

všechny zúčastněné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. 

K bodu č. 2) 
Ověřovatelem zápisu byl stanoven pan Martin Nagy. 
Program jednání byl následně schválen. 
 
K bodu č. 3) 
Všichni přítomní členové vzali na vědomí předložená rozpočtová opatření.  
 
K bodu č. 4) 
Po diskusi byl sestaven a schválen všemi přítomnými členy plán kontrol: 
1) Analýza poplatků a porovnání s okolními MČ s cílem zvýšení příjmové strany rozpočtu                              
– nájem hrobových míst a nájem obecních bytů   
2) Prověření provozních nákladů investičního projektu „Sportovní hala“ a způsob krytí   
3) Financování investičního projektu „Sportovní hala“ – průběžná kontrola během výstavby  
4) Kontrola úroků, poplatků na BÚ a termínovaných účtů  
 
Všechny kontroly budou probíhat průběžně. 
 
 
 
 



 
K bodu č. 5) 
Členové finančního výboru vedli diskusi k textům a interpretacím RO. Na základě této 
diskuse FV doporučuje, aby všechny formulace byly jednoznačně a srozumitelně 
formulovány, aby nemohlo docházet k nejasnostem nebo možnosti více výkladů, a tedy aby 
byla RO prováděna jen na základě usnesení RMČ či ZMČ. 
 
K bodu č. 6) 
Na závěr předseda výboru pan Žídek poděkoval všem za účast a schůzi v 19:03 hod ukončil.  

 

 

 

Zapsala: Kateřina Nováková – tajemnice FV 

 

Ověřil: Martin Nagy – člen FV 

 

 

Ing. Ondřej Žídek 

    předseda FV 

 


